
Grundejerforeningen 

Toften 

Middelfart 

Dagsorden og referat til møde med kommunen 

Dato, tid og sted: Mandag 27. august kl. 10.00 på Middelfart Rådhus 

Tilstede:  Ole Gottrup, Stephan Bjerre, Anders Kjærved og Kenneth Hermansen 

Referent:  Stephan   

1. Godkendelse af vedtægtsændringer: 

Kommunen indrømmer, at de har glemt det. En jurist kigger på det asap. 

2. Kort til hjemmesiden: 

På Middelfart kommunes hjemmeside, findes et kort, hvor veje som vinter vedligeholdes af 

kommunen er markeret. Link til dette kort lægges på hjemmesiden. 

Ang. vintervedligeholdelse af stier og græsslåning vil kommunen få udarbejdet en oversigt til GT! 

3. Skiltning af vænger: 

Kommunen ønsker ikke, at der opsættes skilte for enderne af Toften. Dette vil føre til ”en by i byen”, 

hvilket ikke er ønskeligt. 

4. Kontingent fra tæt/lav bebyggelse i GT’s område: 

Kommunen vil undersøge om der er  andre vedtægter for grundejerforeninger  der tager højde for at 

en grundejer kan dominere en grundejerforening. 

5. Trafik skilte og trafiksikkerhed: 

Regler ang. skilte og hajtænder ved indgangen til vængerne bør harmoniseres. Kommunen er 

fremadrettet opmærksom på dette. 

6. Støjvold: 

Første del af støjvolden mod jernbanen gøres nu færdig, og tilsås med græs. 

7. Rabatter: 

tages op, når kommunen har fået lavet en oversigt over områder der sommer vedligeholdes.   

8. Området ”bag” Langevænget mod Assensvej: 

Området tilsås med græs nu. 

9. Legeplads tilskud og materialer: 

Kommunen kigger i kassen, om der skulle ligge nogle midler til etablering. Kommune skal godkende et 

legeplads forslag fra GT, før et sådant kan igangsættes. 


